
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 25. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 194
Vil ministeren redegøre for muligheden for at lave en teknisk tilretning af be-
grebet ungdyr i lovgivningen således, at der kan tages højde for udviklingen i
slagtekalveproduktionen, hvor kviekalve i højere grad bruges til kødproduktion
og således, at dyrene ligestilles både i gødningsbekendtgørelsen og i lov om
hold af malkekvæg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bech (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lise.Bech@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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